
Fra: Roy Tore Hiorth Skaar <roytore70@gmail.com> 
Sendt: 16. april 2015 10:03 
Til: Postmottak Meland 
Emne: Bredbånd 
 

Hei. 

Når det gjelder utbygging av bredbånd i kommunen så er det et absolutt behov for dette på 

strekningen Landsvik — Skjelanger. I dag er internettforbindelsen i dette området mildt sagt 

ustabil, og innbyggerne her har etterspurt bredbånd lenge. 

Med vennlig hilsen 

Roy Tore Skaar 


